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Tarja Eklund sekä 17 muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen: 

”Liiallisesti asfaltoidun piha- alueen sijaan luonnonmukaisempi asuinympäristö lisää asuinviihtyisyyttä ja 
vähentää ympäristökuormitusta. Hulevesien imeyttäminen tonteilla on kaupunkialueilla haastavaa koska 
on annettu päällystää tonttien piha- alueita lähes kokonaan asfaltilla eikä hulevesiä voi imeyttää 
ensisijaisesti syntypaikoillaan kuten Vantaa on hulevesiohjelmassaan linjannut. Hulevesien mukana 
kulkeutuu ojiin ja puroihin sekä vesistöihin myös ympäristölle haitallisia aineita.  Teollisuusalueilla 
rankkasateet ja lumien sulaminen aiheuttavat ongelmia, kun puhdistuskaivot eivät kaikkia hulevesiä 
vedä eikä niitä mahdu tonteilla imeyttämään.

Allekirjoittaneet edellyttävät että,

Kaupunkiympäristön toimiala valmistelee ohjeet kuinka suuren osan rakennettavan tontin piha- alueesta 
voi päällystää asfaltilla. Huomioiden rakennuksen käyttötarkoitus. Uusia ohjeita sovelletaan 
tontinluovutuksen yhteydessä asemakaavoissa.”
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Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
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